
 

  

Særligt om persondata: Vær opmærksom på, at fx dit navn og din adresse vil kunne fremgå af materialet til eller fra afdelingsmø-

det. Det kan ske, hvis du fx stiller op til bestyrelsen eller stiller forslag. Disse oplysninger vil ikke kunne slettes eller anonymiseres 

 

 

 

Afdeling 70-20 Lundevej 
 

 

Til beboerne  Dato 7. marts 2024 

  

Referat fra afdelingsmødet som afholdtes 

 

Mandag den 26. februar 2024 kl. 17.00 i mødelokale, beliggende  

Klosterparkvej 14, st., 4400 Kalundborg 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg 

- Dirigent: Brian bliver valgt som dirigent 

- Referent: Nicholas bliver valgt som dirigent 

 

2. Afdelingsbestyrelsens beretning 

- Se venligst den vedlagte beretning på side 3. 

 

3. Fremlæggelse af afdelingens seneste årsregnskab for 2022/2023 til orientering  

BJ fremlagde afdelingens regnskab, der viser et overskud på 42.186. kr. Som er anvendt til 

afskrivning på egenfinansiering. 

 

4. Godkendelse af forslag til driftsbudget for det kommende regnskabsår 2024/2025 

BJ præsenterede afdelingens driftsbudget for 2023-24. 

Budgettet, der giver en huslejestigning pr. 1/10-2024 på 8,36 %, blev godkendt af, af-

delingsmødet 

 

5. Behandling af indkomne forslag 

Markiser 

- Ønske om opsætning af markiser som skal i råderetskataloget. 

 

Forslaget blev taget til afstemning.  

1 stemmer imod – flertal stemmer for. 

Forslag er dermed vedtaget. 

 

Blomsterkasser/have 

- Ændring til råderetskataloget. 

- Bredde 50 cm. Højde 50 cm. – Længden følger terrassen om den følger hele terrassen 

eller ikke. + blomsterkasser skal være identiske i kvalitet, udtryk og farve. 

 

Forslag blev taget til afstemning. 

Ingen stemmer imod – alle stemmer for. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

 

 



 

 

 

Ændring af husorden 

Ændringer og godkendelse af husorden. 

- Tilføj nyt punkt til parkering af cykler. 

- Ændre adresse og Email. 

 

Forslaget blev taget til afstemning. 

Ingen stemmer imod – alle stemmer for. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

Cykelskur 

Forslag om opsætning af cykelskur. 

Forslag forkastes, da der ikke eksisterer en sund likviditet til denne type projekter på nuvæ-

rende tidspunkt. 

 

6. Valg af 1 afdelingsbestyrelsesmedlem for 2 år 

- Ralf er på genvalg. 

- Ralf bliver valgt som afdelingsbestyrelsesmedlem for 2 år 

 

7. Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år 

- Ingen valgte suppleanter. 

 

8. Valg af repræsentantskabsmedlemmer for 1 år  

- Vagn er valgt som repræsentantskabsmedlem for 1 år. 

 

9. Eventuelt 

Mulighed for fjernelse af døde træer og andet ukrudt, evt. plante vilde blomster. 

Boligselskabet tager ønsket til efterretning, og vil opdatere nærmere når der er blevet fast-

lagt en rydnings plan. 

 

Hvornår er der udskiftning af filter? 

Servicecenteret vil løbende udarbejde en varsling vedr. udskiftning af filtre. 

 

Boligselskabet er gjort opmærksomme på snavs fra indsugningen og fugt når indsugningen 

går fra. Afdelingen oplever også koldt luft fra ventilationen i stuen.  

 

Boligselskabet vil kigge nærmere på en løsning/udbedring. 

 

Udsugningshætter mangler i diverse boliger. 

 

Vand ved parkeringspladsen, er meldt til entreprenøren. / Lasse har taget billeder. 

Boligselskabet afventer status fra entreprenøren. 
 

Afdelingen søger og ønsker en mere aktiv p-vagt. 
COPARK er blevet orienteret om et ønske, af en mere aktiv p-vagt.  

Servicecenteret vil ikke gøre yderligere i denne sag. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


